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ZAPISNIK 
sa 90. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 17. oktobra 2019. godine 
 

Sjednica je počela u 12.00 časova. 
 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora.  
 Sjednici su prisustvovali poslanici: Filip Vuković, Ana Nikolić, Boris Mugoša, Genci 
Nimanbegu i Raško Konjević. 

U skladu sa članom 65 Poslovnika Skupštine Crne Gore, poslanike Nikolu Rakočevića i 
Branka Čavora, zamijenile su poslanie Anela Savković Vukčević i Jovanka Laličić. 

Sjednici Odbora, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore, u svojstvu 
predstavnika predlagača, prisustvovali su: Marija Uljarević, načelnica Direkcije za budžetsko 
računovodstvo i izvještavanje u Ministarstvu finansija; Dalibor Milošević, generalni direktor 
Direkotrata ta drumski saobraćaj u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva; Branka Bošnjak, 
poslanica i Branko Radulović, poslanik.  

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

DNEVNI RED: 

 

1. Predlog zakona o računovodstvu u javnom sektoru; 
 

2. Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o prevozu u drumskom saobraćaju; 
 

3. Predlog zakona o dopuni Zakona o zaradama zaposlenih u javnom sektoru, koji su 
podnijele poslanice: Branka Bošnjak, Ljiljana Đurašković, Vera Bulatović i Marina Jočić; 
 

4. Predlog zakona o Crnogorskoj razvojnoj banci, koji su podnijeli poslanici: Andrija 
Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, Branko Radulović i Milutin Đukanović; 
 

5. Predlog rezolucije o načinu valorizacije elektroenergetskog potencijala Crne Gore, koji 
su podnijeli poslanici: Andrija Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, Branko 
Radulović i Milutin Đukanović; 
 

6. Predlog rezolucije o reindustrijalizaciji Crne Gore, koji su podnijeli poslanici: Andrija 
Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, Branko Radulović i Milutin Đukanović; 
 

7. Predlog rezolucije o uspostavljanju održivog i modernog saobraćajnog sistema Crne 
Gore, koji su podnijeli poslanici: Andrija Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, 
Branko Radulović i Milutin Đukanović i 

 
8. Tekuća pitanja. 

 

*     *     * 
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Prva tačka - PREDLOG ZAKONA O RAČUNOVODSTVU U JAVNOM SEKTORU 

 
Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podjsetio je da se ovlašćeni predstavnici Vlade 

povodom Predloga zakona o računovodstvu u javnom sektoru:  
- Darko Radunović, ministar finansija i 
- Dragan Darmanović, generalni direktor Direktorata za državni trezor u Ministarstvu 

finansija. 
 

Takođe, upoznao je članove Odbora da je ministar obavijestio Odbor da su on i generalni 
direktor Direktorata za državni trezor, odsutni zbog službenog putovanja, te da, ako Odbor 
uvažava tu činjenicu, predlaže da povodom navedenog zakona, po ovlašćenju ministra, Predlog 
zakona brani Marija Uljarević, načelnica Direkcije za budžetsko računovodstvo i izvještavanje 
u Ministarstvu finansija. 

Odbor je prihvatio molbu ministra finansija. 
Uvodno obrazloženje o Predlogu zakona o računovodstvu u javnom sektoru dala je Marija 

Uljarević, načelnica Direkcije za budžetsko računovodstvo i izvještavanje u Ministarstvu 
finansija. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Raško Konjević, Ana Nikolić, Filip Vuković, Jovanka 
Laličić, Boris Mugoša i Genci Nimanbegu. 

Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Odbor se, kroz uvodno izlaganje predstavnice Ministarstva finansija, upoznao sa 

razlozima za predlaganje Zakona o računovodstvu u javnom sektoru koji se, između ostalog, 
odnose na: potrebu postojanja sistematizovane pravne osnove za vođenje obračunskog 
računovodstva i postojanje izvještaja o finansijskoj poziciji javnog sektora (bilansa stanja); 
uvođenje zvanja ,,računovođa javnog sektora” i definisanje uslova za sticanje ovog zvanja; 
unutrašnju potrebu za potpunijim i boljim informacijama o efikasnosti i efektivnosti javne 
potrošnje; usklađivanje budžetske klasifikacije sa međunarodno priznatom klasifikacijom 
(ekonomskom, funkcionalnom i programskom klasifikacijom); usaglašavanje sa 
međunarodnim računovodstvenim standardima i međunarodnim standardima finansijskog 
izvještavanja i dr. 
 

Na Odboru je konstatovano da se predloženim zakonom, između ostalog, uvodi pojam 
registra javnog sektora, koji predstavlja popis subjekata javnog sektora; uvodi zvanje 
računovođe u javnom sektoru, koji mora imati sertifikat za obavljanje poslova; prihodi i rashodi 
priznaju uz primjenu obračunskog računovodstvenog principa (u trenutku nastanka), a ne u 
trenutku priliva ili odliva gotovine, kakav je slučaj prilikom primjene gotovinskog 
računovodstvenog principa. Takođe, konstatovano je da nadzor nad primjenom Zakona vrši 
Ministarstvo finansija a poslove inspekcijskog nadzora budžetski inspektor, kao i da je primjena 
zakona predviđena od 1. janura 2022. godine. 

Konstatovano je i da je za sprovođenje ovog zakona potrebno obezbijediti finansijska 
sredstva iz budžeta Crne Gore za 2020. godinu, koja se odnose na unapređenje informacionog 
sistema i obuku računovođa, i da se procjenjuju se na cca. 1.200.000,00 €, od čega se za 
unapređenje informacionog sistema procjenjuje cca. 1.000.000,00 €, a za obuku kadrova cca. 
200.000,00 € na godišnjem nivou.  
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Tokom rasprave, poslanike je interesovala: primjena člana 3 stav 1 tač. 5 i 6 Predloga 

zakona, koje se odnose na pravna lica organizovana u skladu sa zakonom kojim se uređuju 
privredna društva a koja se najvećim dijelom finansiraju iz budžeta države, odnosno, budžeta 
opštine, odnosno, precizniji podaci na koja privredna društva će se primjenjivati ovaj zakon; da 
li nacionalni savjeti, koji su organizovani u skladu sa zakonom, potpadaju pod obveznike ovog 
zakona; obavezu sačinjavanja bilansa stanja i evidenciju imovine kako na lokalnom, tako i na 
državnom nivou u kontekstu ovog predloga i dr. 
 

Odbor je, nakon rasprave, sa sedam glasova „za“, odlučio da predloži Skupštini da usvoji 
Predlog zakona o računovodstvu u javnom sektoru. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanica Ana Nikolić. 
 

U skladu sa članom 69 stav 4 Poslovnika Skupštine Crne Gore, poslanik Raško Konjević 
izdvojio je mišljenje. 
 
Druga tačka - PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O PREVOZU 
U DRUMSKOM SAOBRAĆAJU 
 

Predsjednik  Odbora, Predrag Sekulić, podjsetio je da se ovlašćeni predstavnici Vlade 
povodom navedenog predloga zakona:  

- Osman Nurković, ministar saobraćaja i pomorstva i 
- Dalibor Milošević, generalni direktor Direktorata za drumski saobraćaj u 

Ministarstvu saobraćaja i pomorstva. 
 

Uvodno obrazloženje o predlogu navedenog zakona dao je Dalibor Milošević, generalni 
direktor Direktorata za drumski saobraćaj u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Boris Mugoša, Raško Konjević, Genci Nimanbegu i 
Predrag Sekulić. 

Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese sljedeći 
 

I Z V J E Š T A J 
Odbor se, kroz uvodno izlaganje predstavnika predlagača, upoznao sa osnovnim 

razlogom predlaganja izmjena i dopuna Zakona o prevozu u drumskom saobraćaju koji 
proizilazi iz potrebe preciznijeg normiranja i utvrđivanja načina obavljanja auto-taksi prevoza 
sa akcentom na smanjenje sive ekonomije i nelojalne konkurencije u ovoj oblasti. Saopštio je da 
je na izradi teksta Predloga zakona radila Radna grupa sačinjena od predstavnika Ministarstva 
saobraćaja i pomorstva, Privredne komore Crne Gore i predstavnika auto-taksi prevoznika, koji 
svoju djelatnost obavljaju kao preduzetnici i pravna lica, a koja je pripremila Informaciju o 
analizi stanja u djelatnosti auto-taksi prevoza sa predlogom mjera među kojima je i izmjena 
važećeg zakona.  
 

Na Odboru je konstatovano da se predloženim izmjenama i dopunama propisuje 
dodatna dokumentacija koja se mora nalaziti u vozilu prilikom obavljanja auto-taksi prevoza, i 
to: auto-taksi legitimacija, ugovor o radu, kao i poreska potvrda kojom se dokazuje da su plaćeni 
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porezi i doprinosi za vozača. Po prvi put zakonom se prepoznaju i normativno definišu 
dispečerski centri koji pružaju uslugu posredovanja u ugovaranju auto-taksi prevoza. Takođe, 
konstatovano je da se tzv. limo servis, odnosno iznajmljivanje vozila sa vozačem, a koji je do 
sada bio regulisan Zakonom o turizmu i ugostiteljstvu, uređuje izmjenama i dopunama Zakona 
o prevozu u drumskom saobraćaju, s obzirom da je svuda regulisan kao javni prevoz. 

 
Na sjednici, Odbor je pozitivnim ocijenio namjeru predlagača zakona da novim 

rješenjima unaprijede rad prevoznika, a sve u cilju uklanjanja nelojalne konkurencije koja se 
javlja zapošljavnjem vozača koji nemaju odobrenje za rad ili nijesu prijavljeni kod prevoznika. 

Tokom rasprave, poslanike je interesovalo zašto vozač auto-taksi prevoza mora imati 
poresku prijavu u automobilu, koje su sankcije ukoliko je nema odnosno da li će tada biti 
isključen iz saobraćaja, i koje je regionalno iskustvo uzeto u obzir prilikom predlaganja ovakvog 
rješenja. U vezi sa tim, iskazana je dilema u pogledu primjene ove norme i iznijet stav da su 
problemi u ovoj oblasti posljedica toga što npr. Podgorica, kao glavni grad jedne države u 
Evropi, ima izuzetno loše organizovan javni prevoz. 

S druge strane, poslanici su ukazali na podatak da je poreski dug taksista oko 3 miliona 
eura, te da je potrebno pojačati kontrolu upravo zbog onih koji bespravno voze. Takođe, ukazali 
su i na potrebu jačanja kapaciteta u dijelu inspekcije za drumski saobraćaj, s obzirom da je 
zabrinjavajući podatak da postoje samo tri inspektora za cijelu teritoriju Crne Gore. 

Polazeći od rasprave, na Odboru je dogovoreno da Ministarstvo saobraćaja i pomorstva, 
nakon šest mjeseci primjene ovog zakona od dana stupanja istog na snagu, dostavi Odboru 
informaciju o stanju u djelatnosti auto-taksi prevoza i primjeni novih zakonskih rješenja. 
 

Odbor je, nakon rasprave, sa sedam glasova „za“, odlučio da predloži Skupštini da usvoji 
Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o prevozu u drumskom saobraćaju. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Boris Mugoša. 
 

Treća tačka - PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O ZARADAMA ZAPOSLENIH U 

JAVNOM SEKTORU, koji su podnijele poslanice: Branka Bošnjak, Ljiljana Đurašković, Vera 

Bulatović i Marina Jočić 

 
Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podsjetio je da do momenta održavanja sjednice 

Odbora, nije dostavljeno mišljenje Vlade o ovom predlogu zakona. 
Uvodne napomene o predlogu navedenog zakona dala je poslanica Branka Bošnjak. 
U raspravi su učestvovali poslanici: Predrag Sekulić, Raško Konjević i Boris Mugoša. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći  

 
I  Z  V  J  E  Š  T A J 

Odbor se, kroz uvodno obrazloženje, predstavnice predlagača, poslanice Branke Bošnjak 
upoznao sa razlozima za dopunu Zakona o zaradama zaposlenih u javnom sektoru a koja se 
odnosi na povećanje koeficijenata za obračun zarada za univerzitetske profesore i ljekare. 
Istaknuto je da su navedeni koeficijenti u ogromnom raskoraku sa stručnom spremom, težinom 
i odgovornošću posla koji obavljaju, te da je neophodno što hitnije donijeti predložene dopune. 
Takođe, ukazala je na sve veći odliv ljekara u inostranstvo i navela da taj odliv treba posmatrati 
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kroz prizmu odliva kapitala, imajući u vidu visinu troškova studiranja potrebnih za sticanje 
zvanja npr. doktora medicine, specijaliste i subspecijaliste.  

 
 Tokom rasprave, na Odboru je ukazano da je neophodno naći odgovarajući i održiv 

model koji bi omogućio povećanje zarada univerzitetskih profesora i ljekara. Takođe, bilo je 
mišljenja da se pitanje zarada navedenih kategorija ne treba uređivati kroz Zakon o zaradama 
zaposlenih u javnom sektoru već kroz postojeće rješenje i kolektivni ugovor. Imajući u vidu da 
je zakonski rok za podnošenje Predloga zakona o budžetu Crne Gore za 2020. godinu, 15. 
novembar 2019. godine, na Odboru je bilo mišljenja da bi bilo korisno od Ministarstva finansija 
zatražiti informaciju o tome da li je planirano povećanje zarada, odnosno, izmjene zarada u 
ukupnom javnom sektoru. 
 

Nakon glasanja, sa jednim glasom „za“  i  sedam glasova „uzdržan“, Predlog zakona o 
dopuni Zakona o zaradama zaposlenih u javnom sektoru sektoru koji su podnijele poslanice 
Branka Bošnjak, Ljiljana Đurašković, Vera Bulatović, Marina Jočić, nije dobio potrebnu većinu 
na Odboru.  

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Filip Vuković.  

 

*     *     * 
 

Na Odboru je dogovoreno da, u odnosu na tačke 4, 5, 6 i 7 dnevnog reda, predstavnik 
predlagača akata, da objedinjeno obrazloženje i da se vodi objedinjena rasprava, a da se Odbor, 
pojedinačno izjasni o svakom od predloženih akata. 

Predsjednik Odbora, podsjetio je da su navedeni predlozi, u sličnoj formi, koji su poslije 
toga povučeni iz procedure, razmotreni na Odboru za ekonomiju, finansije i budžet 7. marta 
2018. godine, kao i 19. novembra 2018. godine, a vezano za Predlog rezolucije o 
reindustrijalizaciji Crne Gore i Predlog rezolucije o načinu valorizacije elektroenergetskog 
sektora Crne Gore, koji su, takođe, povučeni iz procedure. 

Poslanik Branko Radulović dao je uvodno obrazloženje o predlozima akata pod tačkom 
4, 5, 6 i 7 dnevnog reda. Takođe, poslanik Radulović, ukazao je da će, imajući u vidu važnost 
predloženih akata, zahtijevati da na plenarnoj sjednici, prilikom rasprave, budu prisutni i 
resorni ministri, odnosno, odgovorni predstavnici Vlade. 

U raspravi su učestvovali poslanici: Predrag Sekulić, Raško Konjević i Boris Mugoša. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeće izvještaje: 

 
4)  

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju PREDLOGA ZAKONA O CRNOGORSKOJ RAZVOJNOJ BANCI, koji je 

podnijela grupa poslanika 

 
Odbor se, kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača, upoznao sa razlozima za 
predlaganje Zakona o Crnogorskoj razvojnoj banci (Banka), po drugi put. Ukazano je da bi se 
osnivanjem Banke podstakao održiv i ravnomjeran privredni i društveni razvoj u skladu sa 
strateškim ciljevima države, kao i da bi osnovni kapital Banke iznosio 100.000.000 eura. Takođe, 
ukazano je da bi navedena banka bila nosilac kreditne podrške novom investicionom ciklusu, 
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realizaciji velikih investicionih projekata, modernizaciji privrede, kao i da bi značajno 
doprinijela povećanju likvidnosti privrede. Navedeno je i da bi danom početka rada Banke 
prestao sa radom Investiciono-razvojni fond Crne Gore, te da bi Banka preuzela sva prava i 
obaveze Fonda. 
 
Na Odboru je iskazano mišljenje da Investiciono-razvojni fond, između ostalog, posluje u cilju 
podrške ekonomske politike Vlade Crne Gore i podsticanja ubrzanog privrednog razvoja 
države, te da u tom smislu već reguliše predviđenu djelatnost Banke. Takođe, bilo je mišljenja 
da je potrebno otvoriti širu raspravu i uraditi sveobuhvatnu analizu koja bi pokazala 
opravdanost osnivanja razvojne banke, koja bi sadržala i analizu transformacije Investiciono-
razvojnog fonda u Razvojnu banku. 
 
Na Odboru je konstatovano da je povodom navedenog predloga zakona, Vlada dostavila 
mišljenje u kojem predlaže Skupštini da ne prihvati isti.  
 
Nakon izjašnjavanja, sa dva glasa „za“ i  šest glasova ,,uzdržan“, Predlog zakona o Crnogorskoj 
razvojnoj banci nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 
 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Genci Nimanbegu. 
 
5) 

I Z V J E Š T A J 

o razmatranju PREDLOGA REZOLUCIJE O NAČINU VALORIZACIJE 

ELEKTROENERGETSKOG POTENCIJALA CRNE GORE, koji je podnijela grupa poslanika 

 

Odbor se upoznao sa razlozima zbog kojih se treći put predlaže rezolucija o načinu 

valorizacije elektroenergetskog potencijala Crne Gore, saopštenim u uvodnom obrazloženju 

predstavnika predlagača, a koja je predložena u cilju podsticanja razvoja elektroenergetskog 

potencijala na dugoročno održiv način, kao i realizacije aktivnosti u vezi sa izgradnjom novih 

velikih izvora električne energije uvažavajući ekonomske indikatore, tehničke i geološke 

standarde i analize, ekološku zaštitu i očuvanje kulturološkog nasleđa. Saopšteno je da će se 

iznos sredstva za sprovođenje predložene rezolucije, odnosno za izgradnju novih izvora 

električne energije i revitalizaciju i izgradnju novih objekata, utvrditi kroz izradu relevantnih 

studija, dok će se isti obezbijediti kroz osnivanje Razvojne banke Crne Gore, zatim, iz profita 

Elektroprivrede Crne Gore (EPCG), fondova Evropske unije, sredstava međunarodnih 

finansijskih institucija i dr. 

 

Na Odboru je konstatovano da je prvi predlog rezolucije u oblasti energetike, bio 

podnijet u februaru 2018. godine, kada nije dobio potrebnu većinu na Odboru, nakon čega je 

isti povučen iz procedure. Naime, drugi predlog rezolucije u ovoj oblasti, bio je podnijet u 

septembru 2018. godine, kada takođe nije dobio potrebnu većinu na Odboru, nakon čega je i taj 

predlog povučen iz procedure. 
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Odbor je ustanovio da je ovaj novi predlog rezolucije podnijet u skupštinsku proceduru 

sa tekstom u neznatno izmjenjenom obliku u odnosu na prethodni predlog, i to na način da se, 

između ostalog, dodatno predviđa sljedeće: uspostaviti trajni moratorijum na gradnju malih 

hidroelektrana (mHE); značajno povećati energetsku efikasnost; izraditi studiju u oblasti 

energetske efikasnosti s obzirom na mogućnost korišćenja EU fondova i u tom dijelu 

unaprijediti zakonsku regulativu i saradnju sa lokalnim samoupravama, privrednim 

subjektima i fizičkim licima; zaustaviti dalje izdavanje i obnavljanje energetskih dozvola za 

izgradnju i rad mHE; sprovesti procjene uticaja odobrenih projekata na životnu sredinu i dr. 

Takođe, na Odboru, konstatovano je da Vlada Crne Gore nije dostavila mišljenje na 

Predlog rezolucije, ali da se u obrazloženju novog predloga rezolucije predlagači pozivaju na 

mišljenje Vlade na prethodni predlog rezolucije, koje je dostavljeno 4. marta 2019. godine, a 

kojim je predložila Skupštini da isti ne prihvati. 

Nakon izjašnjavanja, sa jednim glasom „za“ i sedam glasova „uzdržan“, Predlog 

rezolucije o načinu valorizacije elektroenergetskog potencijala Crne Gore, koji su podnijeli 

poslanici: Andrija Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, Branko Radulović i Milutin 

Đukanović, nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 

 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Predrag Sekulić. 

 
6) 

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju PREDLOGA REZOLUCIJE O REINDUSTRIJALIZACIJI CRNE GORE, koji je 

podnijela grupa poslanika 
 
Odbor se upoznao sa razlozima zbog kojih se treći put predlaže rezolucija o reindustrijalizaciji 
Crne Gore, saopštenim u uvodnom obrazloženju predstavnika predlagača. Navedeno je da su 
razlozi za donošenje rezolucije brojni, te da je osnovna intencija da se popravi i unaprijedi stanje 
u industrijskom sektoru, odnosno da se stvore pretpostavke za pokretanje inovativne 
industrijske politike, kako bi se reindustrijalizacija sprovela na efikasan način, čime bi se postigli 
maksimalni efekti u rastu bruto društvenog proizvoda, broju zaposlenih, smanjenju deficita i 
unapređenju ukupnog ekonomskog, socijalnog i ekološkog stanja. Takođe, ukazano je i na 
primjere i modele razvoja industrije Njemačke, Slovačke i španske pokrajine Baskije, kao i da je 
je ukupna industrijska proizvodnje od 2015. godine negativna i da se to nastavlja i u 2019. 
godini. 
 
Na Odboru je konstatovano da se navedenim predlogom rezolucije, izmedu ostalog, poziva 
Vlada Crne Gore da osnuje: Institut za razvoj Crne Gore; Crnogorsku razvojnu banku i 
Industriju Crne Gore AD, kao jednočlano akcionarsko društvo u državnom vlasništvu, zatim 
da sačini strateška dokumenta sveobuhvatnog, dinamičnog i održivog razvoja industrije, da 
raskine protivzakonite koncesione ugovore i zabrani izvoz boksita, rude i prirodnih dobara, da 
pravosudni organi preispitaju osnovanost tužbi i mnogih indicija o privatizacionim ugovorima 
itd. 
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Na sjednici Odbora, konstatovano je da je Vlada dostavila mišljenje na predlog navedene 
rezolucije, kojim predlaže Skupštini da istu ne prihvati. 
 
Nakon izjašnjavanja, sa osam glasova ,,uzdržan“, Predlog rezolucije o reindustrijalizaciji Crne 
Gore, koji su podnijeli poslanici: Andrija Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, Branko 
Radulović i Milutin Đukanović, nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 
 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Filip Vuković. 
 
7) 

I Z V J E Š T A J 

o razmatranju PREDLOGA REZOLUCIJE O USPOSTAVLJANJU ODRŽIVOG I 

MODERNOG SAOBRAĆAJNOG SISTEMA CRNE GORE, koji je podnijela grupa poslanika 

 

Odbor se, kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača upoznao sa razlozima 

zbog kojih se drugi put predlaže rezolucija o uspostavljanju održivog i modernog saobraćajnog 

sistema Crne Gore. Navedeno je da su razlozi za donošenje rezolucije brojni, te da je osnovna 

intencija da se popravi i unaprijedi stanje u saobraćajnom sektoru, odnosno da se uspostavi 

dinamičan, usaglašen i održiv razvoj saobraćajnog sistema uz smanjenje negativnog uticaja na 

životnu sredinu, promjenu raspodjele transporta putnika u prilog javnom prevozu, kao i 

valorizaciji svih domaćih potencijala i resursa. 

 

Na Odboru je konstatovano da je prvi predlog rezolucije u oblasti saobraćaja bio podnijet 

u skupštinsku proceduru u februaru 2018. godine, kada nije dobio potrebnu većinu na Odboru, 

nakon čega je isti povučen iz procedure.  

Takođe, konstatovano je da je ovaj novi predlog rezolucije ponovo podnijet u 

skupštinsku proceduru sa tekstom u neznatno izmjenjenom obliku na način da se dodatno 

poziva Vlada da: zaustavi sve aktivnosti koje nijesu optimalno rješenje i ne postižu najveće 

efekte u unapređenju saobraćajnog sistema, kao i da preispita odgovornost za pogrešne odluke 

i negativne posljedice pri izgradnji dionice Smokovac-Mateševo. 

 

Na sjednici Odbora, konstatovano je da je Vlada dostavila mišljenje na predlog navedene 

rezolucije, kojim predlaže Skupštini da istu ne prihvati. 

 

Nakon izjašnjavanja, sa dva glasa „za“ i šest glasova ,,uzdržan“, Predlog rezolucije o 

uspostavljanju održivog i modernog saobraćajnog sistema Crne Gore, koji su podnijeli 

poslanici: Andrija Mandić, Nebojša Medojević, Milan Knežević, Branko Radulović i Milutin 

Đukanović, nije dobio potrebnu većinu na Odboru. 

 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određena je poslanica Ana Nikolić. 
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Osma tačka – TEKUĆA PITANJA 
 
Predsjednik Odbora obavijetio je članove da: 
 

a) je Državna revizorska institucija dostavila Odboru na upoznavanje: 
- 7. oktobra – Izvještaj o reviziji Završnog računa budžeta Opštine Ulcinj za 2018. 

godinu i 
- 11. oktobra – Izvještaj kontrolne revizije JP Regionalni vodovod Crnogorsko primorje. 

 
Ukazano je da su navedeni izvještaji dostupni su na internet stranici DRI. 

 
b) su za početak novembra 2019. godine, u organizaciji Misije OEBS-a u Crnoj Gori je, a o 

čemu je Odbor obaviješten tokom jula i na 88. sjednici krajem septembra, planirane 
radionice o najboljim praksama u zakonodavnoj i nadzornoj ulozi parlamenata. Format 
radionica podrazumijeva dva dana rada sa Službom na tri teme i jednodnevne radionice 
sa poslanicima na dvije teme. Dogovoreno je da radionicama prisustvuju poslanici: 
Predrag Sekulić, Filip Vuković i Ana Nikolić. 

 
c) će se u organizaciji Svjetske banke, a kao nasatavk ranijih aktivnosti, u periodu od 12. do 

14. novembra 2019. godine, održati Regionalna konferencija Mreže parlamentarnih 
odbora za ekonomiju, finansije i evropske integracije Zapadnog Balkana. Ova, završna, 
konferencija na temu jačanja parlamentarnog nadzora i odnosa sa vrhovnim revizorskim 
institucijama, održaće se u Podgorici u hotelu Hilton. Dogovoreno je da konferenciji - 
radionici prisustvuju poslanici: Predrag Sekulić, Filip Vuković i Ana Nikolić. 
 

 

*     *     * 

Sjednica je završena u 13.50  časova. 

*     *     * 

 

Broj: 00-63-7/19- 

 

 

SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA    PREDSJEDNIK ODBORA  

Demir Mujević, s.r.        Predrag Sekulić, s.r. 
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90. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet održana 17. oktobra 2019. godine 

REZULTATI GLASANJA O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

 

Predlog zakona o 

računovodstvu u javnom 

sektoru1 

 

Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković 

Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

Boris Mugoša 

Genci Nimanbegu 

  

Predlog zakona o 

izmjenama i dopunama 

Zakona o prevozu u 

drumskom saobraćaju 

Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković 

Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

Boris Mugoša 

Genci Nimanbegu 

         

Predlog zakona o dopuni 

Zakona o zaradama 

zaposlenih u javnom 

sektoru, koji su podnijele 

poslanice: Branka Bošnjak, 

Ljiljana Đurašković, Vera 

Bulatović i Marina Jočić 

Raško Konjević  Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

Boris Mugoša 

Genci Nimanbegu 

Predlog zakona o 

Crnogorskoj razvojnoj 

banci, koji su podnijeli 

poslanici: Andrija Mandić, 

Nebojša Medojević, Milan 

Knežević, Branko 

Radulović i Milutin 

Đukanović 

Boris Mugoša 

Raško Konjević 

 Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

Genci Nimanbegu 

 

Predlog rezolucije o načinu 

valorizacije 

elektroenergetskog 

potencijala Crne Gore, koji 

su podnijeli poslanici: 

Raško Konjević  Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

                                                           
1 U skladu sa članom 69 stav 4 Poslovnika Skupštine Crne Gore, poslanik Raško Konjević 

izdvojio je mišljenje. 
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Andrija Mandić, Nebojša 

Medojević, Milan Knežević, 

Branko Radulović i Milutin 

Đukanović 

Boris Mugoša 

Genci Nimanbegu 

 

Predlog rezolucije o 

reindustrijalizaciji Crne 

Gore, koji su podnijeli 

poslanici: Andrija Mandić, 

Nebojša Medojević, Milan 

Knežević, Branko 

Radulović i Milutin 

Đukanović 

  Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

Boris Mugoša 

Genci Nimanbegu 

Raško Konjević 

Predlog rezolucije o 

uspostavljanju održivog i 

modernog saobraćajnog 

sistema Crne Gore, koji su 

podnijeli poslanici: Andrija 

Mandić, Nebojša 

Medojević, Milan Knežević, 

Branko Radulović i Milutin 

Đukanović 

Genci Nimanbegu 

Raško Konjević 

 Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Nela Savković Vukčević* 

Jovanka Laličić** 

Boris Mugoša 

 

 


